
                                                                                                                            15-09-2020 

 

                                                 Munkebo Antennelaug.                             

 

                 Formandens beretning til generalforsamlingen 2019.  

 

Vi har i året 2019 afholdt 4 bestyrelsesmøder og en generalforsamling. Vi har kun 

afholdt 2 møder i 2020, 

På grund af covid-19, derfor nævner jeg dem lige her også. 

 

1. møde: 31-01-19 hvor Tom (Stofa) fremlagde en ny allongeaftale, de fejl der 

var i allongen, blev rettet og vi underskrev den, den 07-02-2019. Vi aftalte at 

der skulle investeres et stort beløb til forbedring af vores anlæg, beløbet er  

kr. 3.629.527 og vores andel er 1.000.000 kr. 

Vi er blevet kontaktet af Selskabet 3 om en mulig leje af vores antenne til 5G, 

men de sprang fra, senere på året. 

2. møde: Generalforsamling, 19-03-2019 hvor 8 medlemmer og en fra Stofa 

mødte op.  

3. møde: 28-05-2019 her planlagde vi at få vores hus ved antennen renoveret. 

4. møde: 20-08-2019 vi gennemgik en forsikring for vores forening, fordi vi har 

meldt os ud af de forenede antenneforinger FDA. 

5. møde: her drøftede vi opstart af vores investering sammen med Stofa, ellers 

bare en snak rundt om bordet. 

 

Det har været et stille år, men med nogle store økonomiske beslutninger.  


